
P r o t  o k 6 t nr XLIX/2017 
z ob rad  XLIX ses j l  Rady Mie jsk ie j  w Ktodzku, 
k td ra  odby la  s i g  w dniu 30 l is topada 2017r. 

w sa l i  Rajcdw Urzgdu Miasta w Klodzku 

Sesja rozpoczela sie o godz. 14: 10. 

1. Otwarc ie  ob rad  XLIX ses j i  Rady Mie jsk le j  w Klodzku. 
Otwarcia sesji dokonat Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Ktodzku Pan Tomasz t a b s k i  m6wlqc: 

,,Otwierarn obrady XLIX sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

2. Stwierdzenle wa ino4c i  sesji. 
Przewodniczgy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  stwierdzit, i i  w sesji uuestniczy 19 radnych 

w zwiqzku z tym wszystkie podejrnowane decyzje bedq prawomocne. (Nieobecni: radny p. Lech Surdwka 

I radny p. Zdzislaw Duda.) 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz i a b s k i  poddat pod gtosowanie wprowadzenie do porzqdku 

obrad projektu uchwaty na druku nr 382, w sprawie wyraienia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzieriawy, kt6rej przedmiotern jest ta sama nieruchornofC, z dotychczasowym dzieriawcq. 

Glosowanie: za - 19, pmeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. (Nie glosowali nieobecni: radny p. Lech Surdwka 

i radny p. ZdzisCw Duda.) 

Projekt uchwaty na druku nr 382 zostal wprowadzony do porzqdku obrad. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz t a b s k i  poddal pod gtosowanie przyjecie porzqdku obrad po 

zrnianach. 

Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. (Nie glosowaii nieobecni: mdny p. Lech Surdwka 

i radny p. Zdzlslaw Duda.) 

zmianach ~ n e d s t a w i a  s ie  n a s t e D u u  
1. Otwarcie XLIX sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 
2 .  Stwierdzenie watnosci sesji. 
3. Wyb6r sekretarza sesji. 
4. Zatwierdzenie protokolu z XLVIII sesji. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Ktodzka z pracy migdzy sesjarni. 
6. Podjecie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ktodzko 

na lata 2017-2026, druk nr 376. 
7. Podjecie uchwaty w sprawie dokonania zmian budietu Grniny Miejskiej Ktodzko na 2017 rok, 

druk nr 377. 
8. Podjecie uchwaty w sprawie okreilenia wysokoici stawek podatku od nieruchornoici, 

druk nr 379. 
9. Podjecie uchwaty w sprawie okreilenia wysokosci stawek podatku od srodkow transportowych, 

druk nr 380. 
10. Podjgcie uchwaty w sprawie okreilenia szczegbtowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania termin6w sptaty lub rozktadania na raty oraz niedochodzenia naleznoicl pienigtnych 
o charakterze cywilnoprawnym, przypadajqcych Gminie Miejskiej Ktodzko lub je j  jednostkorn 
organizacyjnyrn, warunkow dopuszczalnosci pornocy publicznej w przypadkach, w ktbrych ulga 
stanowit bgdzie pomoc pubiicznq oraz wskazania organow lub os6b uprawnionych do udzielania 
tych ulg, d r u k  nr 381. 

11. Podjecie uchwaty zrnieniajqcej Uchwatq nr XXIII/190/2016 ~ a d y ' ~ i e j s k i e j  w Klodzku z dnia 20 
maja 2016 r, w sprawie okreilenia szczegotowych warunk6w przyznawania i odplatnoici za 
uslugi opiekuhcze i specjalistyczne ustugi opiekulicze, z wytqczeniem specjaiistycznych uslug 
opiekuliczych dia osob z zaburzeniarni psychicznyrn, oraz szczeg6lowych warunk6w 
czg~clowego lub calkowitego zwoinienia od oplat, jak r6wniei trybu ich pobierania, 
druk nr 378. 



12. Podjecie uchwaty w sprawie przedtuienia czasu obowiqzywania dotychczasowych taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie iciek6w na terenie Grniny Miejskiej 
Ktodzko, druk nr 375. 

13. Podjpcie uchwaw w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie kolejnej urnowy dziertawy, ktcirej 
przedrniotem jest ta sarna nieruchomoit, z dotychczasowyrn dzieriawcq, druk nr 382. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wnioski i olwiadczenia radnych. 
16. Sprawy rbtne. 
17. Zakohczenie sesji. 

3. Wyb6r sekretarza sesji. 
Na sekretarza sesfi Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~absk i  zaproponowat radnq Paniq Anetp 

Losiewlu. Innych kandydatur nie zgloszono. Pani radna wyrazila zgode. Poddano kandydatur? pod 

gtosowanie. 

Glosowanle: za - 19, przeciw - 0, wstrrymalo sig - 0. (Nle glowwall nleobecnl: radny p. Lech Surdwka 

I radn y p. Zdzlsla w Duda) 

Radna Pani Aneta Loslewiu zostala powolana na sekretarza obrad XLIX sesji Rady Miejskiej. 

4. Zatwierdzenie protokolu z XLVIII sesji. 
P r o t o k ~  zostat przedtoiony radnyrn. Uwag do protokolu nie zgtoszono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz Fabski poddat pod gtosowanie przyjecie protokotu z XLVIII sesji 

Rady Miejskiej w Klodzku. 

Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sig - 0. (Nie glosowall nleobecnl: radny p. Lech Surdwka 

i radn y p. Zdzlsla w Duda) 

Protokdl z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Klodzku zostal przyjgty. 

5. Sprawozdanle Burmlstrza Miasta Klodzka z pracy migdzy sesjami. (Zal. nr 1) 
Sprawozdanie zostato przedlotone radnym. 
Uwag i zapytah do sprawozdania nie stwierdzono. 

6. Podjpcie uchwaty w sprawie zmiany Wieioletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsklej 
Klodzko na lata 2017-2026, druk nr 376. (Zab nr 2) 
Projekt uchwaly zostal przedlozony radnyrn. 

Z-ca Burrnistrza Miasta Pan Wieslaw T r a u  zglosit autopoprawka do projektu uchwaw na druku 

nr 376. (Zat. nr 3) 

Autopoprawka zostala om6wiona i zaopiniowana w trakcie ornawiania na kornisji projektu uchwaty 

na druku nr 376. Komisja wydata opinie na ternat sarnej uchwaw, a t a k e  autopoprawki Burrnistrza. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabski poinforrnowal, t e  projekt uchwaty by1 opiniowany przez 

Kornisje BudZetu, Finans6w i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie opinii 

Kornisji. 

Przewodniczqca Kornisji BudZetu, Finans6w i Polityki Gospodaraej Pani Aneta Losiewlcz, 

poinforrnowala o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaly na druku nr 376 wraz 

z autopoprawkq. 

Uwag i zapytari do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabskl poddat pod glosowanie przyjpcie autopoprawki 

zgloszonej przez Burmlstrza Miasta Klodzka. 

Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstnymaio sie - 0. (Nle glosowall nieobecnl: radny p. Lech Sur6wka 

i radny p. Zd~ ls l~W Duda) 



Autopoprawka zostala przyjeta. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddat pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

zrniany Wieioletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Klodzko na lata 2017-2026, druk nr  376 

wraz z autopoprawkq. 

Glosowanle: za - 18, przeclw - 0, wstrzymalo sig - 1. (Nie glosowaii qleobecni: radny p. Lech Sur6wka 

i radny p. Zdzislaw Duda) 

Uchwata zostala podjeta I otrzymala nr XLIX/359/2017. (Zal. nr 4) 

7. Podjqcie uchwaly w sprawie dokonania zmian budtetu Gminy Miejskiej Ktodzko na 2017 
rok, druk nr 377. (Zal. nr 5) 
Projekt uchwaty zostal przedtoiony radnyrn. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poinformowal, ze projekt uchwaty byt opiniowany przez 

Kornisje Budietu, Finans6w i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosil o przedstawienie opinii 

Kornisji. 

Przewodniczqca Kornisji Budtetu, Finans6w i Poiityki Gospodarczej Pani Aneta tosiewicz, 

poinforrnowata o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku nr  377. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddal pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 

dokonania zmian budzetu Grniny Miejskiej Ktodzko na 2017 rok, druk nr 377. 

Glosowanie: za - 18, przeciw - 0, wsttzymaio sie - 1. (Nie gbsowali nieobecnl: radny p. Lech Surdwka 

i radny p. Zdzislaw Duda) 

Uchwata zostala podjqta i otrzyrnata nr XLIX/360/2017. (Zal. nr 6) 

8. Podjqcie uchwaly w sprawie okreilenia wysokolci stawek podatku od nieruchomo$ci, 
druk nr 379. (Zal. nr 7) 
Projekt uchwaty zostal przedtozony radnym. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poinformowat, ze projekt uchwaty by l  opiniowany przez 

Kornlsje Budtetu, Finansbw i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienie opinii 

Kornisji. 

Przewodniczqca Kornisji Budzetu, Finansow i Poiityki Gospodarczej Pani Aneta tosiewicz, 

polnformowata o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr  379. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz iabski poddal pod gtosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

okreiienia wysokoici stawek podatku od nieruchomotci, druk nr  379. 

Glosowanie: za - 18, pneciw - 0, wstrzymalo sie - 1. (Nie glosowall nleobecni: radny p. Lech Sur6wka 

I radny p. Zdzislaw Duda) 

Uchwata zostak podjqta i otrzymala nr XLIX/361/2017. (Zab nr 8) 

9. Podjqcle uchwaly w sprawie okrelienia wysokoici stawek podatku od 8rodk6w 
transportowych, druk nr 380. (Zal. nr 9) 
Projekt uchwaty zostal przedlotony radnym. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz tabski poinforrnowal, i e  projekt uchwaly by l  opiniowany przez 

Kornisje Budietu, Finansbw i Polityki Gospodarczej. Przewodnicz~cy poprosil o przedstawlenie opinii 

Kornisji. 



Przewodniczqca Komisji Budzetu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Aneta tosiewicz, 

poinforrnowata o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 380. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddat pod glosowanie podjccie uchwaly w sprawie 

okreilenia wysokoici stawek podatku od irodkow transportowych, druk nr 380. 

Glosowanie: za - 18, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 1.  (Nie glosowali nieobecnl: radny p. Lech Surdwka 

I radny p. Zdzislaw Duda) 

Uchwala zostak podjqta i otrzymala nr XLIX/362/2017. (Zal. nr  10) 

10. Podjecie uchwafy w sprawie okreilenia szczegdlowych zasad, sposobu i trybu 
umarzania, odraczania termindw splaty lub rozkladania na raty oraz niedochodzenia 
naletnohci pieniqtnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadajacych Grninie Miejskiej 
Klodzko iub jej jednostkom organizacyjnym, warunk6w dopuszczalnoPcl pomocy 
publicznej w przypadkach, w ktdrych uiga stanowid bgdzie pomoc publicznq oraz 
wskazania organdw tub osdb uprawnionych do udzlelania tych ulg, druk nr 381. 
(Zal. nr 11) 
Projekt uchwaty zostal przedlotony radnym. 

Z-ca Burrnistrza Miasta Pan Wieslaw Tracz zgbsit autopoprawkc Burrnistrza do projektu uchwaty 

na druk nr 381. Uchwala podlega opiniowaniu przez Urzqd Ochrony Konkurencji i Konsurnentbw 

i powinna rniet pozytywna opinig. UOKiK ma takie prawo wnosit swoje uwagi do projektu uchwaly. 

W stosunku do tej uchwaly, proponowany zapis 5 11, zgodnie z sugestia UOKiK powinien brzmiet: 

,,Uchwala wchodzi w iycie po uplywie 14 dni od  dnia ogloszenia w Dzienniku Urzedowyrn 

Wojew6dztwa Dolno~lqskiego i obowiazuie do dnia 31 orudnia 2020 roku". Proponujemy wprowadzit 

ten zapis, choC jest tutaj wqtpliwokC, poniewai jest to powtbrzenie zapisu ustawowego i stanowisko 

Nadzoru Prawnego Wojewody Dolnoilqskiego byto takie, aby tego zapisu nie stosowat. 

Dia bezpieuelistwa dobrze jest wprowadzit: ten zapis. W tyrn przypadku jeieli Nadzbr Prawny 

porozumie sig z UOKiK w ten sposbb, aby tego fragrnentu zapisu nie bylo, to ewentualnie Nadzbr 

Prawny i Wojewoda uchylq tylko i wylgznle ten fragment, i wrbcirny do piewotnej wersji uchwaly, 

ale niayrn nle bedziemy ryzykowad, jeieli chodzi o poprawnokt zapisu i jednoczeinie zgodnoiC 

z zastosowaniern wyrnogbw UOKiK. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz ~absk i  poinforrnowal, i e  projekt uchwaty byl opiniowany przez 

Kornisje Budtetu, Finansbw i Polityki Gospodarczej. Przewodniczqcy poprosit o przedstawienle opinii 

Kornisji. 

Przewodniuqca Komisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Aneta tosiewicz, 

poinforrnowata o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaly na druku nr 381. 

Uwag i zapytali do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddat pod glosowanie przyj~cie autopoprawki do 

projektu uchwaty na druku nr 381 uzupetniajqc zapis 5 11 o t r e i t  ,(...) I obowiqzuje do dnia 

31 grudnia 2020 roku". 

Glosowanie: za - 18, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 1. (Nie glosowall nieobecni: radny p. Lech Sur6wka 

i radny p. Zdzislaw Duda) 

Autopoprawka do projektu uchwa/y na druku nr 381 zostala przyjqta. 

Pnewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski poddat pod gtosowanie podjgcie uchwab w sprawie 

okreilenia szczeg6+owych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminbw spiaty lub 



rozktadania na raty oraz niedochodzenia naleznoici pienieinych o charakterze cywilnoprawnyrn, 

przypadajqcych Grninie M~ejskiej Klodzko lub jej jednostkorn organizacyjnyrn, warunkbw 

dopuszualnoici pomocy publiunej w przypadkach, w kt6rych ulga stanowit bedzie pornoc publlunq 

oraz wskazania organdw lub osbb uprawnionych do udzielania tych uig, druk nr 381 wraz z przyjetq 

autopoprawkq. 

Glosowanie: za - 18, ptzeciw - 0, wstrzymalo sie - 1. (Nie glosowall nieobecni: radny p. Lech Surdwka 

I radn y p. Zdzlslaw Duda) 

Uchwata zostala podjeta i otrzymata nr XLIX/363/2017. (Zal. nr 12) 

11. Podjgcie uchwclly zmieniaj~cej UchwaCe nr XXIII/190/2016 Rady Miejskiej w Ktodzku 
z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie okrekienia szczeg6Cowych warunk6w p-nawania 
i odplatnoici za uslugi opiekuhcze i specjalistyczne uslugi opiekuhcze, z wylqczenism 
specjalistycznych uslug opiekuhuych dla os6b z zaburzeniaml psychicznym, oraz 
szaegbtowych warunk6w czgSciowego iub catkowitego zwoinienia od oMat, jak r6wniet 
trybu ich pobierania, druk nr 378. (Zal. nr 13) 
Projekt uchwaty zostal przedlotony radnyrn. 

Przewodnluqcy Rady Pan Tomasz tabski poinformowal, i e  projekt uchwaty byl opiniowany przez 

Kornisjq Budzetu, Finansbw i Polityki Gospodarczej oraz Kornisje Zdrowia, Pomocy Spolecznej, Sportu 

I Turystyki. Przewodniczqcy poprosil o przedstawienie opinii Kornisji. 

Przewodniczqca Komisji Budzetu, Flnansbw i Politykl Gospodarczej Pani Aneta tosiewiu, 

poinformowata o pozytywnej opinii Komlsji do projektu uchwaty na druku nr 378. 

Przewodniczqcy Kornlsjl Zdrowia, Pornocy Spolecznej, Sportu i Turystyki Pan Jacek Kubicki 

poinforrnowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na d ~ k u  nr 378. 

Uwag i zapytan do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz fabski poddat pod gtosowanie podjecle uchwaly zmieniajqcej 

Uchwale nr XXIII/190/2016 Rady Miejskiej w Ktodzku z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie okreklenia 

szczegbtowych warunkbw przyznawania i odplatnoici za uslugi opiekuhcze i specjalistyune ustugl 

opiekuricze, z wytqueniem specjalistyanych uslug opiekuhczych dia osbb z zaburzeniarni 

psychicznyrn, oraz szczeg6lowych warunkow ue5ciowego tub calkowitego zwolnienla od oplat, jak 

rbwniei trybu ich pobierania, druk nr 378. 

Glosowanie: za - 19, pneclw - 0, wstrzymalo sic - 0. (Nle glosowali nieobecni: radny p. Lech Surdwka 

I radny p. Zdzislaw Duda) 

Uchwak zostala podjqta i otrzymata nr XLIX/364/2017. (Zal. nr 14) 

12. Podjpcie uchwaly w sprawie przedluienia uasu obowiqsywania dotychuasowych 
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie 4ciek6w na terenie 
Gminy Miejskiej KCodzko, druk nr 375. (Zat. nr 15) 
Projekt uchwaly zostat przedtotony radnyrn. 

Przewodnlczqcy Rady Pan Tomasz iabski poinforrnowal, i e  projekt uchwaly byl opiniowany przez 

Kornisje Budietu, Finansbw i Polityki Gospodarczej oraz Kornisje Gospodarki Kornunalnej, Ochrony 

Srodowiska i l adu  Przestrzennego. Przewodniczqcy poprosil o przedstawienie opinii Kornisjl. 

Przewodniuqca Komisji Budietu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pani Aneta Losiewia, 

poinforrnowata o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku nr 378. 

Przewodniuqcy Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i ladu Prrestrzennego 

Pan Zbigniew Nowak poinforrnowal o pozytywnej opinii Kornisji do projektu uchwaty na dwku 

nr 378. 



Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  poddat pod glosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

przedlutenia czasu obowiqzywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenle w wode 

i zbiorowe odprowadzanie sciekbw na terenie Gminy Miejskiej Ktodzko, druk nr 375. 

Giosowanie: Za - 19, pneciw - 0, wstnymalo siq - 0. ( N I ~  glosowali nleobecni: radny p. Lech Surdwka 

i radny p. Zdristaw Duda) 

Uchwata zostata podjqta i otrzyrnata nr XLIX/365/2017. (Zal. nr 16) 

13. Podjqcie uchwaly w sprawie wyra ien ia  zgody na zawarcle kolejnej  umowy dzleriawy, 
kt6rej przedmiotem jes t  t a  sama nieruchomoiC, z do tychaasowym drlsriawcq, 
druk nr 382. (Zal. nr 17) 
Projekt uchwaly zostat przedtoiony radnyrn. 

Przewodnlczacy Rady Pan Tomasz tabsk i  poinformowat, i e  projekt uchwaly byl opiniowany przez 

Komisje Gospodarki Komunainej, Ochrony Srodowiska i kadu Przestrzennego. Przewodniczqcy 

poprosil o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczqcy Kornisji Gospodarki Kornunalnej, Ochrony Srodowiska i tadu Przestrzennego 

Pan Zbigniew Nowak poinformowat o pozytywnej opinii Komisji do projektu uchwaty na druku 

nr 382. 

Uwag i zapytati do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tornasz i a b s k i  poddat pod glosowanie podjecie uchwaty w sprawie 

wyraienia zgody na zawarcie kolejnej urnowy dziertawy, ktbrej przedrniotem jest ta sama 

nieruchornogt, z dotychczasowym dzleriawcb druk nr 382. 

Glosowanie: za - 19, pneciw - 0, wstrzyma/o sic - 0. (Nie glosowall nleobecnl: radny p. Lech Sudwka 

i radny p. Zdzlslaw Duda) 

Uchwala zostata podjqta I ot r rymala nr XLIX/366/2017. (Zal. nr 18) 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 
Do biura Rady w dniu 20 listopada br, wptyneta jedna interpelacja zloiona przez radnego Pana 

Ryszarda W6jcika. Sekretarz obrad radna Pani Aneta tosiewicz odczytala tre6.t zloionej interpelacji. 

(ZaI. nr 19) 

Przewodniuqcy Rady Pan Tomasz ~ a b s k i  skierowat do Burmistrza Miasta nastgpujge zapytania: 

Pierwsze pytanie dotyuy pnembwienia, ktbre wygtosd Pan podczas obchod6w Dnla Niepodleglosci 

11. Llstopada. Chciatem zapytat, kto jest autorem tego przembwienia? 

Drugie pytanie. Chciatbyrn poprosiC Pana Burmistrza o skomentowanie zatrudnienia meia Pani Poset 

w ZAMG GM Sp. z 0.0.. Kolejne pytanie. Na poprzedniej sesji poinformowal Pan, ze w listopadzle 

bedziemy mieli na sesji Strategig. Jak na razie nie rnamy Strategii, wiec chcialem zapytat o stan prac 

nad Strategiq i nad Studium? I czwarte pytanie: Z informacji, ktbre j u i  k rq iq  wynika, i e  wptyneta 

do Pana inforrnacja o zarnlarze rozpisania referendum w przedrniocie odwolania Burrnistrza i Rady 

Miejskiej. Chciatem zapytat, czy takq inforrnacje skieruje Pan rownlet do Rady jako organu, ktbry 

rbwniei ma by6 przedmiotem referendum? 

Gtos zabral Pan Michal Piszko Burrnistrz Miasta Klodzka: Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado. 

le ie l i  chodzl o pytanle nurner jeden, to oczywiicie ja jestem autorem tego wystqpienia. le ie l i  chodzi 

o pytanie numer dwa, to tutaj odpowiedi zostanie udzielona Panu Przewodnlczqcernu na pikmie. 



To jest decyzja personalna Prezesa Sp&ki, ktory jest kompetentny do tego, teby podejmowat takie 

decyzje. Jeieli chodzi o pytanie numer trzy, to odpowiedi rbwniei zostanie udzielona na piimie. 

Odnoszqc sie do pytania numer cztery, to z tego co jest mi wiadomo wniosek inicjatora referendum 

zostd rozestany do wszystkich podmiotbw, r6wniei do Rady Miejskiej, bo sam widzialem, t e  byta 

taka dekretacja do Rady Miejskiej. 

Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabsk i :  Na dzieri dzisiejszy taka informacja nie wpbngta. 

15. Wnloski i oiwiadczenia radnych. 
Wnioskbw i oiwiadueri nie stwierdzono. 

16. Sprawy r i t n e .  
Gbs zabrat radny Pan Stanislaw Ferenc: Panie Przewodn~czqcy, Szanowna Rado, Panie Burmistrzu, 

Szanowni Mieszkahcy Klodzka. Chciatem przekazat informacje, t e  w sobotg, o godzinie 11 :OO 

w Kolciele WNMP w Ktodzku odbedq sie uroczyste obchody Patrona Miasta Ktodzka Sw. Franclszka 

Ksawerego. Odbgdzie sip msza w intencji Miasta Ktodzka, na ktbrq zapraszam wszystkich chetnych. 

Mszy bgdzie przewodniczyl Blskup Adam Balabuch. Zapraszam serdeanie na uroczysto~ci. 

Gtos zabral radny Pan Zblgniew Nowak: Panie Przewodniczpcy, Wysoka Rado. Nie tak dawno na 

terenie osiedla ukazata sic - nie powiem, i e  to gazeta - uiotka, w kt6rej jest wywiad z radnym Panem 

Ferencem. Mote zacytujg tylko krdtkq wypowiedi Pana radnego: ,,Bgdqc w opozy~j l  trudno 

przeforsowat swoje zdanie. Mam satysfakcje, t e  remontowana jest ul. Rodzinna, bo o to 

zablegatem." Marn pytanle do Pana radnega, kledy i w jaki spodb Pan zabregal o remont 

ul. Rodzinnej? Z tego co pamigtam, nie zloiyt Pan iadnego wniosku do budietu, an1 w 2014 roku, 

ani 2015, 2016 i 2017 roku, jak rbwniei w 2016 roku wstrzymal sig Pan w czasie glosowania nad 

budietem. Nie wiem w jaki sposdb Pan mogt zabiegat o remont tej ulicy. 

Ad vocem radny Pan Stanislaw Ferenc: Powinienem to zostawit bez komentarra, bo pnede 

wszystkim artykul, ktdry nie ma autoryzacji, nie jest tadnym artykutem. Jeiii chodzi o takie 

szczegbly, o ktbre Pan wypytuje, to widze, i e  Szanowny Pan chyba sig pomylit i czasy sip Panu 

pomylily, bo te czasy dawno sie skohczyh/. Glosowania, ktbre przeprowadzamy nie sq imienne i nie 

wiem skqd Pan to wie, u y  ja sig wstrzymalem, czy nie wstrzymalem. Mdwiqc szczerze, nawet dzisiaj 

nie powiem, le i l i  chodzi o ui. Rodzinng to proszg siegnqt do protokol6w nie z tej kadencji, tylko 

poprzedniej kadencji, gdzie podczas wielu sesji zabieratem w tym temacie gtos, bo szczegdlnie ta 

ulica byta mi biiska. Z te j  ulicy codziennie korzystam podjeidiajqc na dziatkp i wiem po jakich 

dzlurach i wertepach musiatem jeidzit. Nie muszg sie przed Panem usprawiedliwiat. tyjemy 

w aasach gdzie jest wolnoiC stowa, a widze, i e  chetnie by Pan tak zrobit jak w Katowicach, u y  

w Krakowie, stawiajqc szubienice. Mam nadziejg, t e  takq drogq Pan nie pdjdzie. 

Ad vocem, radny Pan Zbigniew Nowak: Panie radny, ja nie odbieram Panu prawa glosu i mote Pan 

mbwit to co Pan chce. Nie interesuje mnie o co Pan walczyt w poprzedniej kadencji. Mnie interesuje, 

to o co Pan waluyt w tej kadencji i przeciei wiadomo, i e  w 2016 roku jak gtosowaliimy nad 

budietem, to byta wpisana ulica Rodzinna, a Pan sig wtedy wstrzymat od glosu. 

Gtos zabrat radny Pan Stanislaw Ferenc: Szanowny Panie radny, czy budiet to jest tylko u l i a  

Rodzinna? Budiet to jest caloit miasta i widocznie w budiecie b y b  cog nie tak, chotby nawet to, i e  



wedlug rnnie byty te inwestycje zaharnowane i wstrzyrnane. Nie bede wchodzit w szczegbty, bo dzisiaj 

to nie jest czas na polemike. 

Glos zabral radny Pan Damlan Slak: Ja w sprawie tego sarnego wywiadu z Panern radnyrn 

Ferencern. Mam ia l  do Pana - Panie Burmistrzu, i e  Pan nie zatrudnil Pana Ferenca na stanowisku 

drugiego V-ce Burrnistrza odpowiedzialnego za pozyskiwanie funduszy, bo Pan Ferenc pozyskatby 

65 mln zt z Unii Europejsklej. Cytujq: ,,Wiem rowniei, i e  rniasto moglo pozyskat nawet 65 mln, zt" 

Szkoda Panie Burmistrzu. 

Gbs zabrat Pan Michat Plszko Burrnistrz Miasta Klodzka: Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado. 

Jut tak calkiem na powainie, wszyscy wiemy doskonale o jakq gazetke chodzi. Uwaiarn, i e  ta gazeta, 

ten druk jest bezadresowy, jednorazowj, i jest j u i  takim szuytern, sq to takie Himaiaje hipokryzji. 

Abstrahujqc j u i  - Panie radny Ferenc - od wszeikich niesnasek, poglqdd6w poiityunych jakie marny, 

bo jestedmy na dwtich odrgbnych biegunach, to mySle jednak, i e  powinien Pan odrobine docenlt, to  

co sig wydarzyto przez te ostatnie trzy lata w naszej grninie i bardzo bym prosit, aby starat sie opinii 

publlcznej, naszych mieszkaricow nie oszukiwat, bo wiemy doskonale, i e  te trzy lata byty trudne pod 

kqtern splacania naszych zobowiqzali i daiej s a  a pomirno tego staramy sie realizowat inwestycje. 

Stararny sig reallzowat inwestycje w miejscach, w ktbrych sq one naprawde bardzo potrzebne. 

la tutaj wespre radnego Nowaka. Bardzo uwainie obserwuje, to jak pan gtosuje na sesjach i proszg 

mi wierzyt - wstrzyrnal sie Pan nad budietern 2017. 

Zgodnie z obowiqzkiern wynikajqcyrn z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorzqdzie 

grnlnnym (t.j. Dz. U. z 2017 r. poz. 1875) Przewodnicz3cy Rady Pan Tomasz tabsk i  poinformowat 

o wynikach dokonanej analizy 06wiadczeri rnajqtkowych, ztoionych pnez radnych Rady Miejskiej 

w Klodzku na dzierl 3 1  grudnia 2016 roku. Na podstawie wykazu os6b zobowiqzanych do ztoienia 

odwiadcze~i majqtkowych, nie stwierdzono radnych, ktorzy nie ztoiyli otwiadczeli rnajqtkowych. 

Wszystkie odwiaduenia radnych zostaty zloione w terrninie okretlonyrn ustawq. W odwiaduenlach 

nie stwierdzono Wed6w forrnalnych. Drobne nieprawidtowotci, stwierdzone w analizowanych 

odwiadueniach rnajqtkowych radnych,' nie stanowiq w ocenie Nanelnika Urzedu Skarbowego 

w Ktodzku podstawy do podjecia dalszych dziatali. Odwladuenia majqtkowe zostaty opublikowane 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzedu Miasta Klodzka. 

Jednoczednie Przewodniczqcy Rady poinformowat, ze do niektbrych z radnych skierowat pisernnq 

informacjg, kt6ra jest powieieniern tego co zostato przedloione przez Urzqd Skarbowy, celern 

wyelirninowania w ogwiadaeniach majqtkowych drobnych nieScisloSci, kt6re powtarzajq sip drugl, 

bqdi trzeci raz, a chodzi o to, ieby ich w kolejnym roku nie bylo. W razie dodatkowych inforrnacji 

jestem do Parlstwa dyspozycji. 

Przewodniaqcy Rady poinforrnowat, i e  po wstepnych ustaleniach z Panem Burmistrzem i Paniq 

Skarbnik sesja budtetowa odbedzie sie 21 grudnia br. o godz. 14:OO i bqdzie to na 99% tyiko jedna 

sesja w rniesiqcu grudniu, chyba i e  wystqpiq jakieg nieprzewidziane okolicznodci i bedzie konlecznoSt 

zwdania sesji po Swigtach. 

Wiecej glos6w w sprawach r6inych nie stwierdzono. 



17. Zakohczenie sesji. 
Przewodniczqcy Rady Pan Tomasz tabski zamknqt obrady mowlqc: "Zarnykam obrady XUX sesji 

Rady Miejskiej w Klodzku". 

Zakohczenie sesji nastqpilo o godz. 14:40 

Protokbl sponqdzila: 

-. 
To 


